

Protokoll fört vid styrelsemöte, fredagen den 18 juni 2025

Tid: 15:00–16:30

Deltagare: Malin Palö Forsström, Anders Lundquist, Jimmy Olsson, Jolanta Pielaszkiewicz, Tatyana Turova, Fan Yang Wallentin.

1. **Närvaro och föredragningslista.** Mötet hölls via Zoom.
2. **Utseende av sekreterare och justeringsperson.** Malin utsågs till mötessekreterare och Tatiana till justerare.
3. **Information från ordförande.** Ett möte har hållits med ordförandena för underföreningarna till statistikfrämjanden; dvs. medicinsk statistik, surveyföreningen, och Cramér'sällskapet. På mötet diskuterades bland annat vad man kan diskutera på denna typ av möten, så som eventuella synergier, aktiviteter man kan samordna etc. Det diskuterades även om man tillsammans vill ta fram en "statistical literacy charter" för att folkbilda om data och statistik osäkerhet, och kanske även AI. En disussion om detta bordlägges till nästa möte. Slutligen diskuterades även om man kan bli bättre på att visa upp vilket utbud som finns av utbildningar i statistik.
4. **Rapport från kassör.** Föreningen har just nu 100 betalande medlemmar.
5. **Rapport från sekreterare.** Ingen information i nuläget.
6. **Statistikfrämjandet.** Ingen information i nuläget
7. **Höstmötet**

KTH har, genom Henrik Hult, och de ser gärna att vi arrangerar höstmötet på och i samarbete med KTH. De har även erbjudit sig att stå för okalkkostnaden, och kan även bidra med fika. Vi har som mål att möjliggöra digitalt deltagande men kan inte garandera detta ännu eftersom att det till viss del beror på vilka lokaler vi kan använda.

Förslag på talare är Salla Franzén, Ala Tarighati, Måns Magnusson, Mårten Schultzberg, Alexander Aurell, Måns Magnusson, Anna Bornefalk Hermansson och Galina Ether Shubina. Jimmy hör av sig till de föreslagna talarna och hör om de är intresserade
8. **Webinarier.** Anders frågar Patrik Rydén om han vill hålla ett webinarium under hösten; i första hand höstens första webinarium. Malin frågar Ottmar Cronie om att hålla seminarium under hösten.
13. **Övrigt.**

- (a) Det diskuterades om vi skulle ta fram kommunikationmaterial, så som exempelvis en roll-up eller flagga med vår logga att ha med vid konferans. Jolanta nämnde att även statistikfrämjandet diskuterat att ta fram presentationsmaterial, men framförallt i termer av en presentation av föreningens verksamhet. Jolanta hör med en grupp i Linköping som brukar hjälpa till med design av ex. framsida på avhandlingar. Andra saker som nämndes var att ta fram en välkomstsida och bakgrundsbild som går att använda vid webinarier.
- (b) En förfrågan har inkommit rörande huruvida vi eller statistikfrämjandet kan sponsra en konferans. Vi har inte gjort detta tidigare; och när statistikfrämjandet gjort det har det skett antingen i form av en förlustgaranti eller för att bekosta konstnader för en person som deltagit som representation av främjandet. Vi har pengar nu, men får inte in så mycket pengar regelbundet att kan sponsra konferanser. Det skulle även krävas en principdiskussion innan vi gör det, eftersom att pengarna spontant ska gå till att främja Cramérsällskapet. Vi beslutar därför att säga nej till förfrågan.

14. **Nästa möte.** Nästa möte sker kl 15:00-16:30 fredagen den 15 augusti via Zoom. Nästnasta möte sker kl 9.00-10.30 fredagen den 5 september via Zoom.

Vid protokollet:
Malin Palö Forsström

Justeras av:
Tatiana Turova

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign